

Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-09-19

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 17:34

§ 2 Närvarande ledamöter

Hassan Othman Alkady, ordförande

Erik Ohlsson, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreyä Ek, kommunikationsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

Johanna Smideland, projektledare i GAIUS (adjungerad utan rösträtt)

Jonas Reck, projektledare i GAIUS (adjungerad utan rösträtt)

§ 3 Val av mötesordförande

Erik Ohlsson väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare

Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.

§ 5 Val av justerare

Hassan Othman Alkady och Arta Ekman väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställs.

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-09-12).

§ 8 Varvet runt

Ordförande

Ordförande har varit på IR-möte (mer information under egen punkt). Han har också haft ett möte med vice ordförande för att planera inför strategihelg och ett möte med GAIUS projektgrupp. Han har även hjälpt nollorna att söka bidrag inför en faddertacksittning.

Vice Ordförande

Vice ordförande har haft möte med ordförande och varit i kontakt med Humanjuridiska Föreningen och FEMJUR inför HUMJUR-mässan.

Kassör

Kassör har fört det löpande arbetet.

Sekreterare

Sekreteraren har fört löpande arbetet.

Chefredaktör

Chefredaktören har fixat så att det nu går att prenumerera och få Rättstrycket hemskickat kostnadsfritt genom att anmäla sig på Juridiska Föreningens hemsida. Hon har även intervjuat kommunikationsansvarig som ska vara med i nästa nummer.

Idrottsansvarig

Idrottsansvarig har haft två korpenmatcher. Han har även fått planera om volleybollturnering och padelturnering då det behöver skjutas fram så att det inte krockar med andra evenemang.

Utbildningsansvariga

Utbildningsansvariga har haft kursombudsmöte där de framförallt diskuterade vad som kan förbättras i kurserna. Det framkom även att det är många studenter som känner sig pressade och utbildningsansvariga ska fortsätta arbeta för att minska detta.

Evenemangsansvariga

Evenemangsansvariga har bokat kickoff med sitt utskott. De har även fortsatt arbetet inför balen och ska ha möte med ordförande idag för att planera mer.

Kommunikationsansvarig

Kommunikationsansvarig har förberett inför dagens styrelsefotografering. Hon har även skött den löpande marknadsföringen på Juridiska Föreningens sociala medier.

Näringslivsansvariga

Näringslivsansvariga har haft ett event med Cederquist i JF-rummet. Det blev väldigt lyckat! De har även fortsatt planera inför Stockholmsresan och haft mailkontakt med samarbetspartners.

GAIUS

GAIUS har fullt ös med de mesta just nu. De har signat med de flesta utställarna, öppnat sin crewansökan och snart öppnar de även ansökan till kontaktsamtal.

§ 9 Varvet runt arbetsgrupper

Arbetsgrupp: Järnbalk

Arbetsgruppen har fått en offert på att trycka Järnbalken. Förhoppningsvis sätts den snart i tryck.

Arbetsgrupp: 5-kamp

Arbetsgruppen har inte gjort något denna vecka.

Arbetsgrupp: Ekonomigruppen

Arbetsgruppen har inte gjort något denna vecka.

Arbetsgrupp: Krishanteringsplan

Arbetsgruppen ska fixa krishanteringsplanen på strategihelgen.

§ 10 Info: IR-möte

Ordförande har varit på Institutionsrådsmöte (IR-möte). De diskuterade bland annat ekonomi och institutionen berättade att de har en stark ekonomi och stora resurser att lägga på grundutbildningen. De skickade med att vi studenter gärna får komma med konkreta förslag på hur grundutbildningen kan förbättras. Styrelsen ger som förslag att lägga mer pengar på kompetenta lärare och utöka antalet studieplatser på skolan. Ordförande informerar även att reformeringen av juristprogrammet är på gång. Det finns ett färdigt förslag och inom några år bör de vara klart. Ordförande berättar också att någon gång under 2024 kommer vissa tentasalar att försvinna. Det finns redan brist på tentasalar och institutionen letar nu febrilt efter att hitta nya lokaler.

§ 11 Beslut: GAIUS-budget

Styrelsen valde att bordlägga detta beslut på föregående möte. GAIUS projektledare tillsammans med styrelsens kassör, tillika ekonomiansvarig i GAIUS går igenom budgetförslaget. De berättar även att de tycker att deras arbete bromsas eftersom det krävs att styrelsen godkänner varje budgetrevidering innan de kan fortsätta arbeta. De ger som förslag

att styrelsen utser två personer som direkt kan godkänna budgetrevideringar under 30 000 kr. Godkännandet ska sedan informeras för resterande styrelse under nästa veckomöte.

Styrelsen går till beslut att:
delegera ansvaret till ordförande och vice ordförande att besluta om budgetrevideringar med ändring på upp till 30 000 kr.

Enhälligt 12/12

Arta Ekman förklarades jävig och var därmed inte röstberättigad och deltog inte i handläggningen av beslutet.

Styrelsen går även till beslut att

anta GAIUS reviderings-beslut

Enhälligt 12/12

Arta Ekman förklarades även här jävig och var därmed inte röstberättigad och deltog inte i handläggningen av beslutet.

§ 12 Info: PWC Third party code of conduct

Näringslivsansvariga informerar styrelsen att PWC är ny samarbetspartner för Juridiska Föreningen. Företaget har en code of conduct som styrelsen har en skyldighet att följa. Näringslivsansvariga ska därför skicka ut den till styrelsen så att alla är väl informerade och medvetna om vad som gäller.

[GAIUS projektledare och Josefine Mannevik lämnar mötet 18.10]

§ 13 Beslut: JF-fonden

Det har inkommit en ansökan från HUMJUR angående bidrag från JF-fonden för HUMJUR-mässan. De har ansökt om 2 000 kr till deras mäsas och pengarna ska gå till att anordna en lunchföreläsning. Styrelsen tar del av underlaget som HUMJUR har skickat in och går till beslut.

Styrelsen går till beslut att:

godkänna bidrag om 2 000 kr från JF-fonden.

Enhälligt (12/12)

[Rasmus Wengelin lämnar mötet 18.13]

§ 14 Diskussion: Lex Campus

Näringslivsansvariga berättar att de igen har fått en förfrågan av Lexcampus om att de vill ha ett samarbete tillsammans med Juridiska Föreningen. Samarbetet skulle innebära att Lexcampus får göra ett inlägg i T1 och T3:s Facebookgrupper "JURIST? JAVISST!".

Styrelsen går till beslut att:

inleda ett samarbete med Lexcampus

1/11 röstar för

10/11 röstar emot

Styrelsen beslutar att inte inleda ett samarbete med Lexcampus.

§ 15 Beslut: Budget

Kassören går igenom budget revideringen. Styrelsen har fått tillgång till underlaget innan mötet och kan därmed ta ett välgrundat beslut.

Styrelsen går till beslut att:

anta budget revideringen

Enhälligt (11/11)

§ 16: Diskussion: Arbetsgrupp för halvtidsfesten

Ordförande berättade att förra årets styrelse hade en arbetsgrupp som anordnade halvtidsfesten. Det var viktigt att ha denna arbetsgrupp för att festen skulle bli av. Han ger som förslag att man ska tillsätta en sådan arbetsgrupp i år med och att det bör vara några från styrelsen och några utanför styrelsen.

Evenemangsansvariga tar på sig ansvaret för arbetsgruppen. De ska nu kolla vidare om det finns ett intresse från någon utanför styrelsen att ingå i arbetsgruppen alternativt att deras evenemangsutskott hjälper till.

§ 17 Övrigt

Inget övrigt tas upp.

§ 18 Nästa möte

2023-09-26 kl. 08:00-09:00.

§ 19 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 18:47



Hassan Othman (2 okt 2023 16:01 GMT+2)

Hassan Othman



Arta Ekman (9 okt 2023 17:30 GMT+2)

Arta Ekman